
 
 

Bestyrelsesmøde mandag den 1. oktober  2018 
 

Sted og starttidspunkt: I klubhuset – start kl. 19.00  

Deltagere: Lars Nørkjær, Sila Thiel, Steffen Froulund, Anders Jørgensen, Niels Boe Andersen 

Afbud:  Christian Jørgensen 

Dagsorden/referat 

1. Økonomi 

a. Vi har en kassebeholdning på 185000 kr.  

b. Vi er som klub blevet udtaget til stikprøvekontrol i forhold til vores regnskab – og revisionen 

havde ingen bemærkninger. 

c.  

2. Fokus på indtjening .. polterabends med mere 

a. Er indtægter på polterabends og arrangementer pengene og arbejdet værd. Dette punkt 

blev drøftet en lille halv time. Kan vi tjene pengene på konkurrencer i stedet for sejlads af 

polterabends? Der er en hel del udgifter i forbindelse med sejlads af polterabends – både 

kroner og øre, men også mandskabsressourcer  (vi skal have det samlet overblik over de 

økonomiske udgifter forbundet med erhvervsmæssig sejlads … så den reelle indtægt bliver 

tydelig).  

3. Oprydningsdag 

a. Torsdag den 18. oktober … Lars indbyder til oprydningsdag 

4. Afslutning på sæson – båd op 

a. Torsdag den 18. oktober … NBA kontakter BMS. 

5. Nyt baneprojekt 2019 

a. Vi laver to nye slalombaner i vinterperioden 

b. Steffen vil undersøge om der er nogen som kan lave test på vores nuværende wire og 

søvand!! For at blive klog på vores udfordringer med, at banen springer. 

c. Lars vil kontakte wireleverandør for at fortælle om vores problemer med nuværende wire – 

også for at blive klog på vores udfordringer. 

6. Generalforsamling 2019 

a. Afholdes 24. januar 2019 klokken 18.30 

b.  

7. Næste bestyrelsesmøde 

a. Mandag den 29. november klokken 18.00 – Lars finder sted. 

8. Evt. 

a. Hvordan kan vi skabe større tilslutning vores årlige generalforsamling. Alle tager ideer med 

til mødet den 29. november. 

Referent .. Lars 
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